



Me Wina Sioui, LL.B, B.Ed

Huron-Wendat and member of Abitibiwinni First Nation, Wina is bilingual (French and English), a member of the Québec Bar, and an accredited mediator. After almost 10 years working in a law firm specialized in Aboriginal law, Wina now has her private practice acting as a Legal Counsel, Facilitator, and Chair for a First Nations' clientele. Wina has a strong knowledge and a diversified expertise of First Nations' rights, realities, and cultures. Passionate, hard-working, and creative by nature, Wina is recognized for her professionalism, negotiating skills, leadership, and ability to simplify complex questions to the benefit of her clients.



Huronne-Wendat et membre de la Première Nation Abitibiwinni, Wina est bilingue (français et anglais), membre du Barreau du Québec et médiatrice accréditée. Après avoir travaillé près de dix ans dans un cabinet spécialisé en droit autochtone, Wina possède maintenant sa pratique privée agissant à titre d'avocate-conseil, de facilitatrice et de présidente d'assemblée pour une clientèle issue des Premières Nations. Wina possède une solide connaissance et une expertise diversifiée des droits, réalités et cultures propres aux Premières Nations. De nature passionnée, fonceuse et créative, Wina est reconnue pour son professionnalisme, ses habiletés de négociatrice, son leadership et sa capacité de simplifier des questions complexes au bénéfice de sa clientèle.